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Статья посвящена анализу принципа приоритета семейного воспитания детей и его духовно-нравственного содержания с 
целью поиска научно обоснованной правовой стратегии его реализации. Установлено, что, формируя внутрисемейные стереотипы 
поведения, семейное воспитание позволяет, не нарушая правовых и моральных норм, создавать условия для сохранения детьми 
положительного семейного опыта, включающего мировоззренческий выбор и формирование семейного сознания.
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This article is devoted to the analysis of the principle of priority of family education of children and its spiritual and moral content in order 
to find a scientifically sound legal strategy for its implementation. It is established that forming intra-family stereotypes of behavior, family 
education allows, without violating legal and moral norms, to create conditions for the preservation of children’s positive family experience, 
including ideological choice and the formation of family consciousness.
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